

## 安息日学课的存心节 (SS19040101-01):但以理书的预言

**第1课:** 阿摩司书 3: 7 主耶和华若不将奥秘指示他的仆人众先知, 就一无所行。

Amos 3:7 Surely the Lord GOD will do nothing, but he revealeth his secret unto his servants the prophets.

**第2课:** 但以理书 7: 1 巴比伦王伯沙撒元年, 但以理在床上作梦, 见了脑中的异象, 就记录这梦, 述说其中的大意。

Daniel 7:1 In the first year of Belshazzar king of Babylon Daniel had a dream and visions of his head upon his bed: then he wrote the dream, and told the sum of the matters.

**第3课:** 但以理书 7: 24 至于那十角, 就是从这国中必兴起的十王, 后来又兴起一王, 与先前的不同, 他必制伏三王。

Daniel 7:24 And the ten horns out of this kingdom are ten kings that shall arise: and another shall rise after them; and he shall be diverse from the first, and he shall subdue three kings.

**第4课:** 使徒行传 4: 27 希律和本丢彼拉多、外邦人和以色列民果然在这城里聚集, 要攻打你所膏的圣子耶稣,

Acts 4:27 For of a truth against thy holy child Jesus, whom thou hast anointed, both Herod, and Pontius Pilate, with the Gentiles, and the people of Israel, were gathered together,

**第5课:** 但以理书 9: 25 你当知道、当明白, 从出令重新建造耶路撒冷, 直到有受膏君的时候, 必有七个七和六十二个七。正在艰难的时候, 耶路撒冷城连街带濠都必重新建造。

Daniel 9:25 Know therefore and understand, that from the going forth of the commandment to restore and to build Jerusalem unto the Messiah the Prince shall be seven weeks, and threescore and two weeks: the street shall be built again, and the wall, even in troublous times.

**第6课:** 希伯来书 9: 24 因为基督并不是进了人手所造的圣所 (这不过是真圣所的影像), 乃是进了天堂, 如今为我们显在上帝面前;

Hebrews 9:24 For Christ is not entered into the holy places made with hands, which are the figures of the true; but into heaven itself, now to appear in the presence of God for us:

**第7课:** 希伯来书 9: 25, 26 也不是多次将自己献上, 像那大祭司每年带着牛羊的血进入圣所。如果这样, 他从创世以来, 就必多次受苦了; 但如今在这末世显现一次, 把自己献为祭, 好除掉罪。

Hebrews 9:25,26 Nor yet that he should offer himself often, as the high priest entereth into the holy place every year with blood of

others; For then must he often have suffered since the foundation of the world: but now once in the end of the world hath he appeared to put away sin by the sacrifice of himself.

**第8课:** 哥林多后书 5: 10 因为我们众人必要在基督台前显露出来, 叫各人按着本身所行的, 或善或恶受报。

2 Corinthians 5:10 For we must all appear before the judgment seat of Christ; that every one may receive the things done in his body, according to that he hath done, whether it be good or bad.

**第9课:** 但以理书 11: 1 当玛代大利乌的元年, 我又站起来扶助他, 使他坚强。  
Daniel 11:1 Also I in the first year of Darius the Mede, even I, stood to confirm and to strengthen him.

**第10课:** 但以理书 11: 32 作恶违背圣约的人, 他必用巧言勾引; 惟独认识上帝的子民必刚强行事。

Daniel 11:32 And such as do wickedly against the covenant shall he corrupt by flatteries: but the people that do know their God shall be strong, and do exploits.

**第11课:** 但以理书 11: 45 他必在海和荣美的圣山中间设立他如宫殿的帐幕; 然而到了他的结局, 必无人能帮助他。”

Daniel 11:45 And he shall plant the tabernacles of his palace between the seas in the glorious holy mountain; yet he shall come to his end, and none shall help him.

**第12课:** 但以理书 12: 1 “那时, 保佑你本国之民的天使长(原文作“大君”)米迦勒必站起来, 并且有大艰难, 从有国以来直到此时, 没有这样的。你本国的民中, 凡名录在册上的, 必得拯救。

2 Peter 3:13,14 And at that time shall Michael stand up, the great prince which standeth for the children of thy people: and there shall be a time of trouble, such as never was since there was a nation even to that same time: and at that time thy people shall be delivered, every one that shall be found written in the book.

**第13课:** 启示录 16: 13, 14 我又看见三个污秽的灵, 好像青蛙, 从龙口、兽口并假先知的口中出来。他们本是鬼魔的灵, 施行奇事, 出去到普天下众王那里, 叫他们在上帝全能者的大日聚集争战。

Revelation 16:13,14 And I saw three unclean spirits like frogs come out of the mouth of the dragon, and out of the mouth of the beast, and out of the mouth of the false prophet. For they are the spirits of devils, working miracles, which go forth unto the kings of the earth and of the whole world, to gather them to the battle of that great day of God Almighty.